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OBRAZLOŽITEV: 
 
Kanalizacija Velike Lašče je že kar nekaj let ena izmed pomembnejših občinskih investicij, ki 

zaradi visoke vrednosti še ni bila realizirana. Občina je pristopila k izdelavi študije variant 

odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode v občini, ki zajema primerjave različnih 

variant za opremljanje posameznih aglomeracij, katere je občina zakonsko dolžna opremiti. 

Izkazalo se je, da je upoštevajoč strošek investicije ter stroške obratovanja in vzdrževanja za 

amortizacijsko dobo 50 let, najugodnejša rešitev, da na skupno čistilno napravo povežemo 

naselja Velike Lašče, Male Lašče, Pušče ter Rašico. Ostale aglomeracije bodo reševane 

parcialno.  

 

Ker bi v kratkem morda lahko kandidirali na javnem razpisu načrta za okrevanje in odpornost 

v domeni Ministrstva za okolje in prostor, ki najvišji znesek sofinanciranja trenutno omejuje 

na 1.000.000 EUR ter 50%, smo se odločili, da najprej pristopimo k projektiranju in izgradnji 

čistilne naprave in povezave naselja Rašica, ki ima delček kanalizacije sicer že zgrajene. Ker 

se odpadne vode nekontrolirano odvajajo v vodotok je ureditev problematike na tem območju 

nujna.   
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Slika 1: Situacija območja kanalizacijskega sistema Rašica ter lokacija čistilne naprave. 
 
Primarni cilj investicije je izgradnja celostnega kanalizacijskega sistema na območju 
Rašice, saj deloma že zgrajeni kanal ni zaključen z čistilno napravo. 
 
 
            dr. Tadej Malovrh 
            Župan 
 

 
 


